
To:

(BED ERE

From: 5.1.2e 5.1.2e |)
Sent: Mon 1/24/2022 7:59:58 AM

Subject: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals metlong covid

Received: Mon 1/24/2022 7:59:59 AM

Ik stuur je de link IEE Tot straks!

Groet,

van:[CENBEESe minvws.ni>
Verzonden: maandag 24 januari 2022 08:58

nan: [EET SR) SRE ori;ESE) EEE inv. IESE
(BEBE) <BCR LEN (@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

oD

Ik kan even aansluiten om 11.00 uur. Sturen jullie me een link?

Verzonden: maandag 24 januari 2022 08:49

692046

EE mins.INE)IEE @ ins; IEEE.

5. rrJEEH enminvws.n >; TTIGEGEEE - minvws.nl>; 5.12e 5.1.2e|
minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Omdat deze discussie ook weer linkt naar discussie richtlijnen waarop minister in haar vorige hoedanigheid ook

woordvoerder 1s geweest. Als ze naar kamer wordt geroepen, 1s kans groot dat het hierover zal gaan. is daarin

thuis.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vu:INE EEE winso>
Datum: maandag 24 jan. 2022 8:47 AM

) <BEKECI @minvws.ol>.[NCKEDND <BEXFTG minvws o>,minvws.nl>

Onderwerp: RE: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

IE
Mij ontgaat ff waarom je hier bij gaat helpen; wel fijn! Alleen er ligt al heel veel; ook over aansprakelijkheid.

IEEE dit dossier binnen MEVA. Ik heb om 11 uur een afspraak met haar. Eerder en nu zit 1k vast;

misschien kunje aansluiten?

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

5.1.28 ) SERED oninvws 11>
Datum: maandag 24 jan. 2022 8:39 AM

Aan: 5.512 ) @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>



692046

Onderwerp: FW: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Ik verwacht dat er mondelinge vragen komen en kans reeel dat Conny naar Kamer moet.

SAY trekt dit, maar zou jij een QenA kunnen maken op de vraag:

- Bent u als minister niet aansprakelijk voor de long Covid schade omdat de richtlijnen ontoereikend waren en verwarrend

(en mensen dus onbeschermd hebben gewerkt met als gevolg dat ze nu nog steeds last hebben van de nasleep)?

Kan me ook voorstellen dat wjz-er nog even meekijkt.

Veel dank!

5.1.20 )SEE© ninvws.nl>
Verzonden: vrijdag 21 januari 2022 22:56

Aan: @minvws.nl>; IERECERES ) <EEE @minvws.ni>
cG: ) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: ter akkoord: reactie op FNV-rapportage over zorgprofessionals met long covid

Conny belde even en heb net gook even gesproken (dank!) en Conny teruggebeld

In ontvangst nemen goed en Kuipers had dat al toegezegd gisteren, Conny doet dat.

Even schakelen met SZW, Van Gennip liet het ook witzoeken en komt bij Conny wellicht ook op lijn.

Dat we in begin crisis, toen we weinig wisten over virus, zorgverleners hebben gevraagd door te werken en we ze nu

willen behouden vormt een reden iets te betekenen.

Korte termijn vraag van in dienst houden (en dus niet naar UWV), vervolgens vraagstuk onverplichte tegemoetkoming,
als het kan beiden liefst gekoppeld aan voorlopige bevinding Gezondheidsraad (in elk geval tweede lijkt me).
Verschillende opties voor vervolg genoemd, maa rook gezegd dart we dat goed moeten uitzoeken.,

Dus gaat gesprek aan, maandag zetten we historie en mogelijke vervolgstappen nog even op rij inclusief task force.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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